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PROTOKÓŁ Nr LVII/2023 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 26 stycznia  2023 roku, o godz. 1400 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał, i powitał 
radnych oraz zaproszonych gości.  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1  do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady 
Porządek obrad otrzymali Państwo wraz z zaproszeniami, czy są jakieś propozycje do 
zmiany porządku obrad? Proszę bardzo, Pan Starosta. 
 
Starosta 
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni, w imieniu Zarządu proszę o włączenie do 
dzisiejszych obrad w punkcie 9 uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, 
uchwała ta była na wczorajszych komisjach omawiana i uzyskała akceptację.  
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję Panie Starosto czy jeszcze są jakieś propozycje do porządku obrad? Skoro nie ma, 
musimy przegłosować tą zmianę. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem tej uchwały 
do porządku obrad, proszę o podniesienie ręki? 
 

ZA – 15 P - 0 W - 0 
 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Porządek sesji: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr LVI/2022 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za rok  2022. 

7.  Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie Śląskiej. 
8. „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 
- ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek krótkoterminowych udzielanych z budżetu 
Powiatu Średzkiego w 2023 roku, 
- ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz 
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – 
wychowawcze, 
- planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2023 rok, 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i 
zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane, 
- podniesienia wysokości wynagradzania dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 
prowadzących rodzinny dom dziecka, 
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- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2023 
rok 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
                                                                                                                                            

Przewodniczący Rady  
Kto z Państwa jest za przyjęciem takiego  porządku obrad. Proszę o podniesienie ręki.  
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Do sali weszła radna Judyta Partyka- Basa 
Obecnych 16 radnych. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr LVI/2022 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły uwagi do protokołu z poprzedniej sesji, głosowanie 
również  odbywa się poprzez podniesienie ręki. Kto z Pań i Panów radnych jest za 
przyjęciem protokołu Nr LVI/2022 Proszę o podniesienie ręki, kto jest za.  
 

ZA – 16 P – 0 W – 0 
 

Ad. 4/Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 2 do 
protokołu) 
 
Przewodniczący Rady 
Tej informacji nie odczytujemy tą informację otrzymaliście Państwo  Otwieram dyskusję w 
tym punkcie. Nie widzę chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. 
 
Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami.  
 
Przewodniczący Rady 
Proszę Pana Starostę o przedstawienie tego sprawozdania. 
 
Starosta odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Radna Dulska 
Ja chciałam się tutaj dopytać, chodzi mi tutaj  gazeta EchoŚredzkie z podpisaniem umowy i 
tutaj z jakich to środków będzie, to będzie ze środków promocji? 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę o odpowiedź z jakich środków będą finansowane … 
 
Starosta 
Tak z promocji będzie.  
 
Radna Dulska 
Nic z budżetu nie będziemy dokładać? …… Zadane pytanie bardzo niewyraźne  
 
Starosta 
Zatwierdziliśmy budżet w grudniu tam są zaplanowane środki na promocję i między innymi 
finansowanie gazety Echo jest ujęte w tych środkach. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
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Ad. 6/ Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego za rok  2022. 
 
Przewodniczący Rady 
W dniu wczorajszym sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniu komisji stałych Rady 
Powiatu, dowiedzieliśmy się, że jest różnica między wydatkami które, czyli po prostu płacimy 
trochę więcej niż to wynika ze średnich. Proszę czy są pytania? Otwieram dyskusję w tym 
punkcie. 
   

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 7/ Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Środzie 
Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Było również omawiane w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu, 
odbyło się tylko jedno spotkanie według tej informacji zostały tam omówione najbardziej 
nurtujące problemy dotyczące bezpieczeństwa. A jak wynika z tego sprawozdania sytuacja w 
Powiecie pod kątem bezpieczeństwa nie odbiega znacząco od lat wcześniejszych. Proszę 
otwieram dyskusję w tym punkcie. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 8/ „15 minut dla wyborców” 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 9/ Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 
 
-  zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

Przewodniczący Rady 
To jest ta uchwała którą prosił o przyjęcie Pan Starosta. Otwieram dyskusję w tym punkcie 
ona była wczoraj omawiana na spotkaniu komisji stałych tam są niewielkie zmiany, 
przyjęliśmy trochę pieniędzy do budżetu i chwała za to. Proszę bardzo czy są chętni do 
dyskusji dotyczącej tej uchwały. Skoro nie ma przechodzimy do głosowania. Glosowanie 
imienne poprzez naciśnięcie przycisku na panelu ZA, Przeciw, Wstrzymuję się od głosu.  
 
Rada Powiatu w obecności  16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 15 P – 0; W - 1  
podjęła uchwałę Nr LVII/296/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r., 
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek-Za  Mikła Halina-Za Partyka -Basa Judyta- ZA, 
Pierzchalski Grzegorz – ZA Jan Piotrowski- Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel -Za 
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz-Wstrzymał się Zachary Maria-ZA  
 
- ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek krótkoterminowych udzielanych z budżetu 
Powiatu Średzkiego w 2023 roku, 
 
Przewodniczący Rady  
Ta uchwała również była wczoraj omawiana na spotkaniu komisji stałych. Otwieram dyskusję 
w tym punkcie. Nie widzę chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. Przechodzimy do 
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głosowania podobnie jak poprzednio poprzez naciśnięcie przycisku na panelu ZA, Przeciw, 
Wstrzymuję się od głosu.  

  
Rada Powiatu w obecności  16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr LVII/297/2023 w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości 
pożyczek krótkoterminowych udzielanych z budżetu Powiatu Średzkiego w 2023 roku 
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek- ZA,  Mikła Halina-ZA Partyka -Basa Judyta- ZA  
Pierzchalski Grzegorz – ZA  Piotrowski Jan - Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel –Za  
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA Zachary Maria-Za  
 
-  ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze, 

Przewodniczący Rady 
Pani kierownik Sadowska wczoraj omawiała na spotkaniu komisji tę uchwałę. Otwieram 
dyskusję w tym punkcie. Projekt został wczoraj zaopiniowany pozytywnie przez komisje 
stałe. Nie ma chętnych do dyskusji to podobnie przechodzimy do głosowania w podobny 
sposób jak poprzednio. 
 
Rada Powiatu w obecności  16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  

podjęła uchwałę Nr LVII/298/2023 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Średzki oraz kryteriów i trybu przyznawania 

nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze, 

Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek- ZA,  Mikła Halina-ZA Partyka -Basa Judyta- ZA  
Pierzchalski Grzegorz – ZA  Piotrowski Jan - Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel –Za  
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA Zachary Maria-Za  
 
- planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2023 rok, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 

 
Przewodniczący Rady 
Projekt uchwały był również wczoraj zaopiniowany pozytywnie na spotkaniu komisji stałych i 
przedstawiony przez Panią Kierownik Sadowską. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do głosowania.  
 
Rada Powiatu w obecności  16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr LVII/299/2023 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli na 2023 rok, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane 
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek- ZA,  Mikła Halina-ZA Partyka -Basa Judyta- ZA  
Pierzchalski Grzegorz – ZA  Piotrowski Jan - Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
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Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel –Za  
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA Zachary Maria-Za  
 
- podniesienia wysokości wynagradzania dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 
prowadzących rodzinny dom dziecka 
 
Przewodniczący Rady 
Projekt uchwały podobnie jak poprzednie był  wczoraj omawiany przez komisje stałe i 
otrzymał rekomendację pozytywną , omawiany, przedstawiany był przez Panią Dyrektor 
PCPR-u. Otwieram dyskusję w tym temacie. Nie ma chętnych do dyskusji. Zamykam 
dyskusję. Proszę o głosowanie poprzez naciśnięcie przycisku  ZA, Przeciw, bądź 
Wstrzymuję się od głosu. 
 
Rada Powiatu w obecności  16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 15 P – 0; W - 1  
podjęła uchwałę Nr LVII/300/2023 w sprawie podniesienia wysokości wynagradzania 
dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinny dom dziecka 
 
Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek- ZA,  Mikła Halina-ZA Partyka -Basa Judyta- ZA  
Pierzchalski Grzegorz – ZA  Piotrowski Jan - Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel –Za  
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- Wstrzymał się, Zachary Maria-Za  
 
- zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady 
Plany zostały sporządzone przez poszczególne komisje i mamy obowiązek uchwałą przyjąć 
je do realizacji. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie ma chętnych do dyskusji zamykam 
dyskusję. Przechodzimy do głosowania, głosowanie jak poprzednie ZA, Przeciw, Wstrzymuję 
się od głosu. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów:  ZA – 16 P – 0; W - 0  

podjęła uchwałę Nr LVII/301/2023 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2023 rok 

Bogucki Artur - ZA Burdzy Sebastian- Za   
Dulska Honorata- Za Kaczmarek Czesław – ZA  
Majerowski Marek- ZA,  Mikła Halina-ZA Partyka -Basa Judyta- ZA  
Pierzchalski Grzegorz – ZA  Piotrowski Jan - Za Szałankiewicz Krzysztof-Za   
Szremska Joanna-Za, Rachwalska Małgorzata- Za Uszyński Daniel –Za  
Wiatrzyk Agnieszka – Za  Wojewódka Mariusz- ZA Zachary Maria-Za  
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Radna Dulska 
Ja mam tutaj pytanie, napisałam wniosek tutaj do Pana Przewodniczącego i do Zarządu 
Powiatu w sprawie zamknięcia drogi relacji Kadłub droga 94, dostałam odpowiedź nie do 
końca jestem zadowolona z tej odpowiedzi. Chciałabym, żeby tutaj Pan Grzegorz albo Pan 
Starosta odpowiedzieli jak wyglądała sprawa organizacyjna zamknięcia tej drogi, jak zostali 
mieszkańcy poinformowani bo dostałam informację, że trzeba sesje on-line oglądać i 
dzienniki urzędowe czytać. Jak wyglądało to przekazanie informacji bo mieszkańcy nic nie 
wiedzieli na ten temat. 30 przyjechała służba i zamknięta została droga. Nie żadnych znaków 
jak wygląda objazd, o co chodzi, dopiero po jakby interwencji, mieszkańcy jak zaczęli się tym 
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interesować. Chcemy wiedzieć po prostu jak to wygląda jak mieszkańcom została 
przekazana informacja.  
 
Przewodniczący Rady 
Jest to forma rozszerzenia interpelacji jeżeli będzie Pani niezadowolona  nie do końca z tego 
co teraz odpowie Pan Starosta myślę, że dalszą część wypowiedzi proszę wystawić również 
pisemnie. Ale jeżeli mogę prosić w krótkich słowach proszę się do tego odnieść. 
 
Starosta 
Szanowni Państwo cała sprawa wiąże się  ze zmianami w planie zagospodarowania Gminy 
Miękinia jak i Gminy Środa.  Chodzi o bardzo poważną inwestycję, inwestycję o znaczeniu 
strategicznym. Ja podpisałem klauzule poufności i sprawa jest tak ważna, że jeżeli będzie 
Pani chciała uzyskać informacje to podpisze Pani taką   samą klauzule i wtedy spotkamy się 
z dyrektorem Specjalnej Strefy Ekonomicznej.  
 
Radna Dulska 
Ale to nikogo  nie interesuje. 
 
Starosta 
Z panem Dyrektorem to jest strategiczna sprawa, ja podpisałem klauzule poufności nie 
możemy przekazywać informacji, które mogą zaszkodzić tej inwestycji. A Pani chociażby te 
pisma mogą to uczynić dlatego nie odpowiem bo nie mogę. 
 
Radna Dulska 
Panie Starosto nie chodziło o to czy jest inwestycja czy nie tu chodziło jak wyglądała zmiana 
organizacja ruchu, jak zostali mieszkańcy o tym poinformowani uczestnicy ruchu tak? Bo 
przyjechały służby, 30 postawili znak zamknięta droga gdzie jest jakiś znak objazdu, czy 
jakaś informacja. Na stronie informacji nie ma, chwalimy się, że otwieramy drogi, robimy 
imprezy brawo a gdzie mają uzyskać informacje mieszkańcy? Zapraszamy do dziennika 
urzędowego to zapraszam może codziennie Państwo czytają. 
 
Starosta 
Mieszkańców poinformowaliśmy w najlepszy możliwy sposób, sytuacja jest tak… 
 
Radna Dulska 
30-tego. 
 
Starosta   
Trudna i tak ważna, że została załatwiona profesjonalnie. Tak jak powiedział Pan Sekretarz 
trzeba było się dopytywać jak zamykaliśmy drogę. Niestety muszę powiedzieć, że Pani nie 
słucha i nie wie Pani nad czym  głosujemy dlatego uchwałę we wrześniu podjęliśmy, że ta 
droga straci status drogi publicznej przecież każde z Was zagłosowało i tak też taka uchwała 
została … 
 
Przewodniczący Rady 
Chciałabym trochę ostudzić emocje, bardzo proszę, prosiłbym jeszcze raz o to żeby w 
sposób jeżeli zostały jakieś zaniedbania poczynione bo z tego co wynika Pani mówi że 
zostały poczynione jakieś zaniedbania w stosunku do mieszkańców. Bo to, że tam jest 
planowana inwestycja to, to jest tajemnica poliszynela  a jak to jest inwestycja to mało kogo 
obchodzi przecież to jest kwestia faktycznie klauzuli poufności. Natomiast proszę mi 
powiedzieć czy zostały już wszelkie znaki informujące o dojazdach, o jakiś ograniczeniach o 
zmianie kierunku ruchu czy one już są wszystkie teraz? 
 
Radny Pierzchalski 
O zamknięciu drogi tak. 
 
Radna Dulska 
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I nic więcej, na dzień dzisiejszy tak to wygląda. 
 
Radny Pierzchalski 
I informacja na naszej stronie. 
 
Radna Dulska 
Na której stronie, proszę mi przekazać. 
 
Starosta 
Przed zamknięciem po pierwsze ta droga jest elementem inwestycji nie wiem czy Pani wie. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie Starosto to my to wiemy. 
 
Radna Dulska 
Panie Starosto mylimy pojęcia, my nie kwestionujemy tej inwestycji. 
 
Starosta 
Ta droga jest bardzo ważnym elementem inwestycji. 
 
Radna Dulska 
No to świetnie. Super.  
 
Starosta  
Dlatego zrobiliśmy tak jak zrobiliśmy. Mogę tylko powiedzieć, że robiliśmy to w porozumieniu 
z Generalną Dyrekcją Dróg zostałem wezwany wręcz, zaproszony na spotkanie z 
inwestorem i zrobiliśmy to w najlepszy możliwy sposób, cały sztab prawników nad tym 
pracował. Troszkę mnie niepokoi, że Pani z Gminy Miękinia nie wie jak ważną inwestycją jest 
ta inwestycja, która ma powstać. No nic na to nie poradzę, że Pani nie czuje tematu mogła 
Pani się zapoznać. Jak chce Pani informacji to możemy uzyskać u mnie w gabinecie tak jak 
powiedziałem. 
 
Radna Dulska 
Panie Przewodniczący, profesjonalnie. 
 
Przewodniczący Rady 
Inaczej, ja bym proponował, żeby Pani tak możemy dyskutować do wieczora, proszę jeszcze 
raz napisać, proszę napisać interpelację w której wymieni Pani dokładnie to co Pani chce. 
 
Radna Dulska 
Ale ja złożyłam Panie Przewodniczący wniosek nawet sobie sprawdziłam jak sesja 
wyglądała 30 września.  
 
Przewodniczący Rady 
Ja czytałem tą interpelację Pani. 
 
Radna Dulska 
A czytał Pan odpowiedź? 
 
Przewodniczący Rady 
Czytałem. 
 
Radna Dulska 
No jak tam dziennik urzędowy?  
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Przewodniczący Rady 
No wie Pani co? Powiem Pani tak, ja pytam Panią nie o to mi chodzi, żeby zaogniać 
atmosferę. 
 
Radna Dulska 
Przychodzą mieszkańcy i się pytają dlaczego nie zostali poinformowani dlaczego wcześniej 
nie było tablic informacyjnych, jak wygląda objazd gdzie to jest?    
 
Radna Wiatrzyk 
Tam stała policja i mandaty ludzie dostawali. 
 
Radna Dulska 
30-tego września przyjeżdżają pracownicy stawiają znaki, koniec wszystkiego. 
 
Przewodniczący Rady 
Jeżeli postawili znaki ze wskazaniem gdzie jest objazd. 
 
Radna Dulska 
Nie ma takich znaków. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy takie znaki mogą się pojawić?  To bardzo bym prosił o tego typu zdarzenie. Jest 
zamknięta droga a objazd właściwie on już jest proszę Państwa. Bo teraz droga będzie 
zupełnie inna będzie przez Źródła do. 
 
Radny Majerowski 
Jeszcze nie wiadomo. 
 
Radna Dulska 
Jeszcze nie wiadomo.  
 
Radny Majerowski 
A jak inwestor się wycofa? 
 
Przewodniczący Rady 
Jak się inwestor wycofa wtedy będziemy się zastanawiać. Szanowni Państwo no ale myśmy 
pewne podjęli kroki  to wydaje mi się, że faktycznie mieliście Państwo tą jasność, że 
zamykamy tą drogę. 
 
Radna Partyka-Basa 
Nie było takiej informacji przy omawianiu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę przeczytać uchwałę. 
 
Radna Dulska 
Panie Przewodniczący, Pan sam odpowiadał na to pytanie bo się pytałam 30 września Pan 
powiedział  jeszcze nie wiemy jak to będzie na pewno nie będzie zamknięta. 
 
Przewodniczący Rady 
Jest uchwała, może Pan Sekretarz. 
 
Sekretarz  
Proszę państwa podejmując uchwałę we wrześniu wyłączyliście z użytkowania tą drogę z 
mocą od 1 stycznia i to było na komisjach i sesji wyraźnie artykułowane, że jest okres 
trzymiesięczny do tego, że 1 stycznia 2023 ta droga traci charakter drogi publicznej i tak 
naprawdę. 
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Radna Dulska 
Ja się pytam jak mieszkańcy zostali poinformowani, czy były tablice jakieś, jak wyglądała 
zmiana ruchu. 
 
Sekretarz 
Pani radna przed chwileczka padło takie sformułowanie, że nie wiedzieliście Państwo, że 
zostanie wyłączona z użytkowania, wiedzieliście podejmując uchwałę, proszę Państwa.          
 
Przewodniczący Rady 
Nie no słuchajcie Państwo tutaj nie ma się nad czym zastanawiać jeżeli coś zostało 
niedopatrzone to trzeba to po prostu naprawić. I teraz nie będziemy podejmować uchwały po 
to, żebyśmy co mamy naprawiać uchwałę którą sami podjęliśmy. Jeżeli są jakieś 
niedopatrzenia to ja bardzo proszę  odpowiedzialne funkcyjne osoby, żeby po prostu  
naprawiły  to. A już nie będziemy teraz trzy miesiące po przyjęciu uchwały chodzić po 
Kadłubie czy Miękini  i informować ludzi  przecież to już jest nonsens. 
 
Radna Rachwalska 
My za to pieniądze bierzemy. 
 
Radna Partyka-Basa 
Ale płacimy gazetom to i dać ogłoszenie do gazety. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę bardzo. 
 
Radna Dulska 
Ale inaczej się promujemy. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę jeżeli taka jest możliwość żeby te informacje z opóźnieniem wprawdzie ale jak 
najszybciej pojawiły się w publikatorach, jest facebook, bardzo proszę staram się jednak 
bardzo żebyśmy jakąś powagę tu utrzymali a nie zrobili z tego targowiska. 
 
Radna Wiatrzyk 
Ale moim zdaniem każdy mieszkaniec powinien dostać jakąś ulotkę do skrzynki. 
 
Przewodniczący Rady  
Cała Gmina? 
 
Radna Wiatrzyk 
Nie, tam te osoby, które mieszkają, które tamtą drogą się poruszały. 
 
Przewodniczący Rady 
To jest przecież z tamtej strony cała Miękinia, z tej strony jest cała Miękinia.   
 
Radna Wiatrzyk 
Ale nie mówimy o Miękini mówimy o mieszkańcach. 
 
Przewodniczący Rady 
Mieszkańców Miękini. 
 
Radna Wiatrzyk 
Tam jest parę domów na krzyż. 
 
Przewodniczący Rady 
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Chcecie Państwo ten problem rozwiązać ja się tylko pytam czy chcecie Państwo ten problem 
rozwiązać czy chcecie go zaogniać, chodzi o to żeby to rozwiązać czy żeby zaostrzać. Bo 
jeżeli rozwiązać to proponuje taką sytuację w prawdzie mówiąc jesteśmy mocno po czasie 
ale żeby ja najszybciej pojawiły się w publikatorach informacje i pojawiły się odpowiednie 
znaki które by chociaż w ten sposób, takie rozwiązanie chyba jest, proszę bardzo. 
 
Radny Pierzchalski 
Panie przewodniczący, szanowna Rado zarówno ta droga jak i droga wojewódzka nie jest 
naszą drogą nie jest w naszej kompetencji, nawet nie mamy możliwości stawiania znaków, 
znaki musimy postawić wcześniej czyli na drodze wojewódzkiej to nie jest nasza droga i od 
strony Miękini również nie jest to nasza droga także to nie w naszej kompetencji jest 
stawianie znaków teraz. Dziękuję. 
 
Radny Kaczmarek 
Pod złym adresem pytanie. 
 
Radna Dulska 
Dlaczego? 
 
Radny Pierzchalski 
Bo nie my jesteśmy właścicielem. 
 
Radna Dulska 
Mieliśmy trzy miesiące na to, proszę kupiona jest ta droga? Wyceniona? jest uchwała 
zgadzam się, trzy miesiące było na to, żeby poinformować mieszkańców nic nie zrobiono w 
tej sprawie inne rzeczy piszemy na facebooku pokazujemy się fajnie jest, super  a 
mieszkańcy co mają? 
 
Radny Kaczmarek 
Jednak myśmy podjęli uchwałę o tym, że ta droga straci status drogi publicznej w związku z 
powyższym przekazane to, następny odcinek został przekazany Gminie Miękinia i sprawa 
jest w dalszej gestii gminy. 
 
Radna Dulska 
No ręce umyte mamy spokój gratuluje Panie radny z Miękini jak to Pan Starosta podkreśla. 
 
Przewodniczący Rady 
Proszę   bardzo, jęli Pani czuje potrzebę informowania dalej powiedzmy no, jeżeli pani chce 
dalej interpelację bądź zapytanie monitować, żeby tą sprawę  do końca wyjaśnić proszę 
złożyć następne zapytanie bądź interpelację bo widzę, że nie jest Pani celem  poprawa 
sytuacji tylko zaognianie tego tematu. Nie mniej jednak jeżeli będzie taka możliwość bardzo 
bym prosił, żeby w publikatorach takich które są publikatorami powiatowymi czyli  poprzez 
Echo, czy Roland czy poprzez Facebook jednak informacje jakieś się pojawiły no tak by 
wypadało wobec mieszkańców zrobić.   
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 11/Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 12/Sprawy różne. 
 
Radna Szremska 
Ja chciałam bardzo serdecznie podziękować Zarządowi za takie poważne potraktowanie 
tego. Umieszczenie na stronie internetowej zarówno Powiatu Średzkiego jak i wszystkich 
informacji o stopniu zaawansowania prac na drodze 2066 z Malczyc, z Chomiąży do Środy 
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Śląskiej. Na stronie internetowej Powiatu Średzkiego jak i portalach społecznościowych już 
to jest rozprzestrzeniamy to dalej miejmy nadzieję, że to ostudzi wszystkie emocje, które są 
związane akurat z tą drogą. Czekaliśmy trochę ale jest.    
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni państwo przypominam państwu, ze mamy zaproszenie od Pani Dyrektor 
Powiatowego Centrum Kultury Alternatywnej 31 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 
orkiestra u nas gra w sobotę nie w niedzielę. Jak zapowiedziałem jest też puszka i jeżeli ktoś 
z Państwa ma życzenie to bardzo proszę.    
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął LVII w 
kadencji 2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
Maria Pstrowska 

 
Przewodniczący Rady 

Artur Bogucki 


